
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 15. marts 

Kl. 18.30-20.00 

Skype-møde 

Møde nr.: 6 

Mødeleder: Mikkel 

Fraværende: 

Afbud: Gitte,Lili, Ann Christin, Kasper 

 

 

 

 

 (B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering   

 

Tids- 

punkt 

Dagsordenspunkt Bilag Forberedelse Ansvarlig 

 Godkendelse af dagsorden og referat (B)    

18.30- 

18.35 

Referat fra møde 4 og 5 og dagsorden godkendes 

 

Referat 

Referater og dagsorden godkendt 

x  Mikkel 

 Nyt fra elevrådet (D)    

18.35- 

18.55 

Elevernes oplevelse med fjernundervisning. 

Laura 9. årg. 

Julie 9. årg. 

 

Referat: 

 Overvej om der er noget 

særligt, vi vil spørge 

eleverne om! 

 

Mikkel Frederiksen  Formand 
Ann Christin Rødal Mahrt  Næstformand 
Kasper Krog Andreasen  Forældrerep. 

Lars Pedersen   Forældrerep.     
Simon B. Christensen  Forældrerep. 
Ann-Lee Pavar  Forældrerep.        
Robert H. Kauffmann  Forældrerep  
Vakant   Forældresupp. 
Vakant   Forældresupp. 

Gitte Kondrup   Byrådsrep. 
Jørgen Schou   Med.arb.rep. 
Anne Jørgensen  Med.arb.rep. 
Lili Nyegaard Faber  Elevrep.           

Julie Jeske   Elevrep. 
Pernille Kjærsgaard  Eksternt medlem 
Preben Meyer   Eksternt medlem 

Simon Svenstrup  Skoleleder 
Bjarke Krøll Willemoes  Viceskoleleder 



- En del elever vil gerne tilbage til skolen, 

Mens andre  - og det er en hel del - gerne vil tilbage hvis det ikke 

er for mange restriktioner. (bekymring for at restriktionerne bliver 

voldsomme – at man ikke kan være tæt på kammerater, 

bekymring for podning mm.) 

- Mange elever har faktisk fundet en god rytme i 

fjernundervisningen 

- Godt: Trivselsgrupperne/ gåture var virkeligt godt. 

- Svært:  Lærerene kommunikerer lidt for lidt – nogle gange 

forvirring om hvornår der skal mødes ind på meet, og der rykkes 

på tiderne 

større tydelighed om man skal logge på eller ej. 

- Koncentration ved at sidde alene – ikke at blive forstyrret er godt 

for nogle. Andre har det svært med at være isoleret hjemme. 

 

Opsummering eleverne vil gerne tilbage, men helst med så få 

restriktioner som muligt.  

 

Bestyrelsesmedlemmer bragte overvejelsen op, om man, når 

hjemmeundervisningen er forbi, kan bruge en kombination af 

hjemmeundervisning og fysisk fremmøde i skole. Hvordan kan erfaringen 

bruges fremadrettet til nytænkning af undervisningen. 

En spændende men anderledes idé, siger de to elever – men i givet fald 

skal det være en hel dag hjemme.  

 

 Bestyrelsens principper (D)    

18.55- 

19.00 

Kort opfølgning 

Princip 3 Afventer arbejdsgruppen renskrivning 

Princip 4 Afventer arbejdsgruppens udkast 

 

Referat 

Princip 3 vedr læringsmål er revideret med udkast fra skoleleder. Skal 

omskrives til forældresprog (AC og Mikkel) 

Princip 4 starter med et møde i en arbejdsgruppe d. 23/3 ved PUK og 

SFO 

 

  Mikkel + 

Simon 

 COVID-19    

19.00- 

19.05 

Kort status fra skolen vedr. COVID 

 

  Simon 



Referat: 

- Udeskole dage de næste to uger for 5.-9. klasse, både fagligt og 

socialt. 

- Orientering om at vi har været i nyhederne vedr skoleåbning, 2 

elever fra 7. klasse. 

- PUK åbnes samme dag som de er i udeskole – spændt på hvor 

mange der vil dukke op. 

- Vi afventer fortsat information om i hvilken takt genåbning vil ske 

på skolen efter påske. 

- Test på skolen – forældre samtykke – en opgave der er på vej 

- Nu opfordring til at møde frem til ude-undervisningsdag med max 

72 timer gammel test for elever over 12 år 

- Spørgsmål til indhold i ude uv-dagene (såvel fagligt som socialt 

indhold) 

 

 Skoleårets planlægning    

19.05- 

19.25 

 Indsatsområder 2021: PBL, Tech, Elevmedbestemmelse 

 

 A20 

Lokale aftale er først netop nu kommet på plads. Skoleaftaler og 

skoleplan for skolen er vi i gang med nu. 

 

 Fagfordeling 

allerførste udkast udsendt i dag til medarbejderne 

Udmelding til forældre om endelig fagfordeling i sidste uge inden 

sommerferien. 

 Ansættelser 

Læringsvejleder stilling er slået op. 

Evt. ekstra lærerstilling skal slås op. 

 

  Simon 

 Fravær (O)    

Udsat Vi afventer AULA for statistik. 

 

 

   

 Økonomi (D)    

19.25- 

19.30 
Kort info om fagbudgetter 

 

Referat 

Ingen besparelser på fagbugetter. 

  Simon 



Det betyder at der er plads til den løbende drift i fagene plus enkelte 

nyinvesteringer. 

 

Evt økonomi til ekstra lærerstilling. 

 

 Nyt fra medarbejdere (O)    

19.30- 

19.40 

Jørgen: 

PBL kickoff – for fase 1  - super start på deres 2-ugersperiode.  

En vis metaltræthed både hos elever og lærere med fjernundervisningen, 

selvom en del elever arbejder rigtig godt og trives med 

fjernundervisningen. Variationsmuligheder kan være en udfordring i den 

virtuelle uv. 

 

Anne: 

PUK planlægger opstart af ude-klub-dage. Indkøbt nyt bålfad mv. der 

skal bålhygges og laves suppe, snobrød osv. 

PUK skal også til at have besøg af 3. klasserne  

2 pædagoger er fuld tid på skolen pga af mindre åbent på PUK. 

Bla. en medarbejder der er sammen med 3.klasserne. Det giver god 

sammenhæng i forhold til opstart af 3. klasserne på PUK 1/5 

 

Alle pædagoger er med i et (forsknings)projekt, hvor alle bliver testet for 

antistoffer. 

 

4. klasserne er fuld tid på PUK. 

 

I forbindelse med ny legeplads, så laves der en omrokering af borde 

bænke og ny bålplads på vej. 

 

  Jørgen 

Anne 

 Nyt fra ledelsen (O)    

19.40- 

19.45 

 SandBox 

Naturfagligt annimationsværkstøj til visualisering af fx 

istidslandskaber, og urlandskaber 

 

 Lasercutter på vej til Tech Lab 

Tech Lab flyttes til området ved håndværk og design fløjen  

 

 PBL uger i fase 1 startet i dag med med ”Kick off”, der skal pirre 

deres nysgerrighed og motivere eleverne til PBL-ugernes tema – 

  Simon 



se mere på facebook-siden: Voldsom viking , Porche og 

hestevogn på besøg plus meget mere. 

 Erfaringer fra fjernundervisningen vil blive samlet lokalt samt på 

landsplan, så det kan bruges fremadrettet i udviklingen af 

undervisningen. 

 Nyt fra Formand (O)    

19.45- 

19.50 

 Kort idédrøftelse: Kontakt til forældre / involvering 

 

Referat  

Kan skolebestyrelsen opnå bedre dialog og samarbejde mellem 

bestyrelse og forældrene. Det gælder dels bestyrelsens kommunikation 

til forældrne, og også mulighed for debat og input fra forældre 

vedrørende skolens udvikling. 

 

Indledende Idéer: 

- Online forældremøde -  afprøve med jævnligt møde med 2 

bestyrelsesmedlemmer , 1 fra ledelsen 

- Hvordan kan kontaktforældrene involveres måske på en ny måde 

- Revitalisere idéen om et kort skriv til forældrene efter hvert 

bestyrelsesmøde (Mette Brauer (skolesekretær) kan evt bidrage)) 

- Kan forældrene inviteres ind til input til dagsorden…. 

- Invitere kontaktforældrene ind en gang om året 

- Forslag om et lille video-indslag fra bestyrelsen 

- Formelt er der en forpligtigelse til en årsberetning fra 

skolebestyrelsen (form ret fri) 

- Forslag; at man godt mere åbent kunne bede forældrene om at 

komme med input. Det skal i givet fald så være et ret konkret 

spørgsmål der stilles. 

 

Beslutning:Mette Brauer laver et udkast til et stikords-skriv/opsamling 

fra bestyrelsesmødety til alle forældre, som Mikkel gennemlæser og 

sammen med Mette tilretter inden udsendelse. 

Vigtigt denne gang, at elevrådets aktive deltagelse i bestyrelsesmødet 

nævnes. 

 Idéer? Mikkel 

 Evt. (D)    

19.50- 

19.55 

   Mikkel 

 Evaluering af mødet (D)    



19.55- 

20.00 

Dagsorden og mødeledelsen 

Opklaringer til referent 

Referat 

Referat udsendes fremover 1 til 2 dage efter mødet. Evt. 

repons/kommentarer fra bestyrelsesmedlemmer sendes også forholdvis 

hurtigt retur pr. mail. 

 

Punkter til kommende møder 

 Næste princip 

 Temapunkt om læseindsats (skole og forældre)evt. besøg af 

Jeanette på mødet 

 So-me strategien  

 Spørgsmål fra udvalget vedr vikarprincipper mm. 

 Trivsel som et ny særskilt punkt i principperne 

  Mikkel 

 

Kommende møder: 

Uge 20. Tirsdag den 18. maj 


